
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 2. 1. 2023 

Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 7 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, V. Šašek, A. Josefíková, E. Šašková, L. Šašková, J. 
Pretl, P. Steinbach. 
Za zapisovatele byla zvolena L. Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni J. Pretl a P. 
Steinbach. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva a odsouhlasen 7 hlasy včetně doplnění programu. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc prosinec  
3. Prodloužení nájemní smlouvy na obecní byt  
4. Dodatek ke smlouvě – svoz odpadu RUMPOLD a AMT  
5. Vyjádření ke stavbě – el. vedení  
6. Rozpočtové opatření č. 10 a 11/2022 – doplnění programu 
7. Různé  
 

K bodu 1: 
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu došlé pošty, pokladní knihu, 
výpis z účtu u České spořitelny i účtu u ČNB.  
 
K bodu 2: 
Činnost obce za měsíc prosinec  
Paní starostka vyzvala předsedy komisí, aby se domluvili s členy na schůzce.  
Obec podepsala smlouvu s novým hajným panem R. Matějkou.  
Je schválený návrh smlouvy na nové hřiště, čeká se na podepsání ze strany dodavatele.  
 
K bodu 3:  
Prodloužení nájemní smlouvy na obecní byt č.p. 27 
Manželům Nogovým ke konci roku skončila nájemní smlouva na obecní byt. Nájemné je 2500 
Kč za měsíc.  
Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č.1/1/2023 zastupitelé souhlasí s prodloužením smlouvy na rok za stejných 
podmínek. 
 
K bodu 4:  
Dodatek ke smlouvě – svoz odpadu RUMPOLD a AMT  
Proběhla diskuze zastupitelů ohledně dodatku ke smlouvě firmy RUMPOLD a AMT. Paní 
starostka zjistí ceny u firmy Pošumavská Odpadová, s.r.o. a Technické služby Kučera Radim. 
Podepsání dodatku s firmou RUMPOLD se odkládá na příští jednání zastupitelstva. (příloha č. 
1). 

Dodatek ke smlouvě ATM, svoz skla. Zastupitelé se dohodli na podepsání dodatku ke 
smlouvě. (příloha č. 2). 

Hlasování: 7 pro. 



Usnesení: č.2/1/2023 zastupitelé souhlasí s podepsáním dodatku ke smlouvě AMT. 
 

Vzhledem k narůstajícím cenám zastupitelé projednali zvýšení poplatku za svoz odpadů. 
Proběhla diskuze o výši poplatku za svoz, návrhy na zvýšení na 600,- Kč nebo na 750,- Kč. 
Návrh na zvýšení na 600,- Kč - 6 pro, 1hlas (P. Steinbach) pro návrh 750,- Kč 

Poplatek se navýší i rekreačních objektů, které budou rovněž hradit částku 600,- Kč. 
Restaurační zařízení - Obecní hostinec a pension Na Losenici budou platit nově 1200,- Kč 
ročně. 

Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č.3/1/2023 zastupitelé souhlasí se zvýšením poplatku na 600 Kč, rekreační objekty 
na 600 Kč. Obecní hostinec a pension Na Losenici na 1200 Kč. 
 
K bodu 5: 
Vyjádření ke stavbě – el. vedení  

Záměr výměny stávajícího podzemního vedení za nové na trase trafo pod II/145 až k trafu 
nad vodojemem. Paní starostka informovala firmu, že v současné době děláme kanalizaci. 
Předala kontakt, aby se spolu domluvili na koordinaci práce. Se záměrem ke stavbě 
elektrického vedení souhlasíme, za těchto podmínek. Koordinace prací s kanalizací. Co 
nejmenší omezení dopravy. Minimálně 14dní dopředu informovat o zahájení a průběhu 
stavby. Uvedení pozemku do původního stavu. Informovat paní Schöpferovou, zda 
neuvažovat i o umístění nadzemního kabelu na jejím pozemku do země.  

Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č. 4/1/2023 zastupitelé souhlasí se záměrem nového elektrického vedení za 
určitých podmínek viz výše. 

 
K bodu 6:  
Rozpočtové opatření č. 10 a 11/2022 
Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10 a 11/2022. Starostka popsala a 
vysvětlila jednotlivé položky zastupitelům (příloha č. 3 a č 4). 
Hlasování: 7 pro. 
Usnesení: č. 5/1/2023 zastupitelé berou na vědomí změny rozpočtového opatření č. 10 a 
11/2022. 

 

K bodu 7:  
Různé 

Zastupitelstvo odsouhlasilo vyhlášku na navýšení ubytovacího poplatku od 1. 1. 2023 z 17,- 
Kč na osobu/noc na 30 Kč,- osobu/noc. 

Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č. 6/1/2023 zastupitelé odsouhlasili vyhlášku na navýšení ubytovací poplatku na 
30,- Kč na osobou/noc.  

 

Pan Dušek z Planského mlýna kontaktoval emailem obec ohledně zpevnění břehu potoka 
z důvodu výstavby průtokového potrubí z plánované domovní ČOV. Břeh potoka, jehož 
vlastníkem je obec Nicov, během 20ti let ustoupil asi o jeden metr. Břeh by byl zpevněn 
kameny z lomu. Zastupitelé souhlasí se zpevněním břehu potoka za podmínek, že budou 



seznámeni dotčené orgány, tzn. SNP Šumava a správce toku – Lesy ČR.  Zpevnění toku bude 
financováno na vlastní náklady žadatele. 

Zároveň žádá o vyjádření k záměru stavby domovní ČOV, jejíž vyústění bude provedeno do 
potoka v majetku obce. Plánovaná stavba není přesně zakreslená v geodetické mapě. 
(příloha č. 5). Zastupitelé souhlasí se záměrem stavby domovní ČOV a s jejím vyústěním na 
obecní pozemek, za podmínek, že svá stanoviska předloží i dotčené orgány (SNP Šumava a 
správce toku – Lesy ČR).   

Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č. 7/1/2023 zastupitelstvo odsouhlasilo zpevnění břehu potoka na vlastní náklady 
žadatele. 

Usnesení: č. 8/1/2023 zastupitelé souhlasí se stavbou domovní ČOV a vyústěním potrubí do 
potoka. 

 

Další zastupitelstvo se bude konat 6. 2. 2023 

 

Zapsal: Lenka Šašková       Dne 2. 1. 2023 

 

Ověřil: J. Pretl         P. Steinbach 

 

 

Starostka: Jitka Čiefová 


